

## Projektpräsentationen | Project Showcases



**Redner | *Speaker* ☒ Andreas Türk**  
**Chefredakteur | Editor-in-Chief,**  
**Gastgewerbe-Magazin**

Andreas Türk ist seit zwei Jahren Chefredakteur der Fachzeitschrift Gastgewerbe-Magazin. Dem Team der größten monatlich erscheinenden Fachzeitschrift für Hotellerie und Gastronomie gehört der studierte Diplom-Geograph schon seit rund 20 Jahren als freier Mitarbeiter an. In dieser Zeit entstand durch viele Gespräche und Termine mit Hoteliers und Gastronomen eine enge Verbindung zur Branche, die ihm ans Herz gewachsen ist.

Der 49-jährige ist Vater von drei erwachsenen Kindern und lebt mit seiner Frau in Bayreuth.

Andreas Türk has been editor-in-chief of the professional magazine "Gastgewerbe Magazin" for two years. The trained geographer has been part of the team as freelancer for around 20 years. The magazine for hotels and gastronomy is one of the biggest ones and is published monthly. During his time with the magazine a close connection to the industry, which has become his passion, has developed due to many conversations and appointments with hoteliers and gastronomes.

The 49-year-old is father of three grown-up children and lives in Bayreuth with his wife.

Copyright: Gastgewerbe-Magazin